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Zapytanie 

w sprawie: wydłużenia trasy autobusu linii 70 na Radogoszcz kosztem skrócenia linii 65B. 

 

W związku z interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania z dnia 27 czerwca 
2021r. i odpowiedzi na nie zawartej w piśmie ZDiT-DO .054.152.2021 z dnia 11 lipca 2021r. 
zwracam z prośbą o informację czy przeanalizowano omawianą w zapytaniu kwestię i czy uzyskano 
pozytywne opinie, a także czy i kiedy można spodziewać się realizacji?  

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 




